
Zápis jednání Komise pro Líšeňské noviny 
č. 7/2021 

 
 

Termín konání:  16. 8. 2021 v 18:00 hod. 
Místo konání: zasedací místnost MČ 
 
 
Přítomni: Stanislav Karafiát, Tomáš Hložánek, Petra Švehlová, Jan Spěšný, Antonín Přichystal 
a Kryštof Látal (připojen online) 
Hosté: Karel Prodělal (vydavatel), Břetislav Štefan (starosta), Martin Příborský 
(místostarosta) 
 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 
 

1.       Zahájení a schválení programu 
2.       Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 
3.       Redakční činnost komise - výběr článku a témat do LN 
4.       Termín uzávěrky a zasedání KLN 
5.       Témata do dalšího čísla 
6.       Distribuce LN  
7.       Ostatní 

 
1) Schůze byla zahájena v 18:10 hodin. Stanislav Karafiát přivítal přítomné účastníky a 
představil program jednání. Členové komise jej schválili. 

 
2) Zapisovatelem zápisu byl zvolen Tomáš Hložánek a jeho ověřovatelem Jan Spěšný. 

 
3) V rámci své redakční činnosti prošla komise všechny příspěvky a formou diskuse zvolila 
jejich umístění v rámci stran LN. 
 

 
Usnesení: 
Komise LN v rámci své redakční činnosti schvaluje do čísla 9/2021 výše uvedené články v 
tomto rozmístění: 
 

 Příspěvky 

1+2 Park Houbalova 

2 Rekonstrukce školních kuchyní je naší prioritou 

3 Aktuality II. místostarosty 

4 Budova polikliniky slaví třicet let 

 

Schůzka zástupců líšeňských spolků s paní místostarostkou potvrdila směřování projektu 
Orlovna 

 LíPa 

5 Zastavme se v ulicích 



 Jak se plánuje rozvoj Brna? Výstava URBANIA promění návštěvníky ve správce města 

6 Za Zdenou Hanečkovou 

 Sbor Stará Líšeň vzpomíná na svou zakladatelku 

7 Text o hodech + obrazové podklady 

 Petr Bende - foto s krátkým popiskem 

8 Kalendář 

9+10 PF 2021/22 

 ZŠ Novolíšeňská v Africe 

 Miniškolka Maceška vítá děti v novém roce 

 Masaříci 

 Ocenění žáků ze ZŠ Masarova 

 Pyžamový den 

 Brno německé, židovské či české? 

 Jídlo a pití za Rudolfa II. 

 Celostátní videokonference školních parlamentů 

 Masařky a Horké křeslo 

 Poprvé do školy - poprvé do knihovny 

11 Salesko 

12+13 Líšeňáček zve do svých řad 

 Réva na Kotlance 

 Líšeňské studny – odrazí se ode dna? 

 Program Klubu seniorů Q3 2021 

 Teplárny Brno budují v Líšni dobíjecí stanice pro elektroauta 

14+15 Inzerce 

16 Líšeň s novým hlavním partnerem 

 Září v Líšni 

 Září měsícem náborů SK Líšeň (do žlutého rámečku) 

 Bára Krejčíková v Líšni 

  

 Odloženo na příště: 

 Navýšení nájmu problémovým 

 
 
Diskuse proběhla nad návrhem starosty o zařazení nekrologu paní Hanečkové, k němuž byl 
použit někdejší dopis Josefa Trávníčka. Komise se přiklonila k umístění článků, které dorazily 
do uzávěrky (viz str. 6). 



Komise dále rozhodla o zkrácení textů ZŠ Masarova, zejména rozhovoru s názvem Masařky a 
Horké křeslo, u nějž bude možné použít úvod a odkázat čtenáře na web školy, kde je 
rozhovor k dispozici. 
 
Komise také na podnět starosty rozhodla o odložení textu p. Sadílka o zvyšování nájmu v 
obecních bytech, jelikož dle starosty text vykazuje faktické chyby a uvádí čtenáře v omyl. DO 
příštího čísla proto Jan Spěšný ve spolupráci s profesionálním novinářem zajistí celkový text 
na téma obecních bytů v Líšni, k němuž bude text p. Sadílka přiřazen. Komunikaci s autorem 
zajistí Kryštof Látal. 
 
Výsledek hlasování: 6-0-0. 
 

 
4) Uzávěrka příštího čísla LN bude 17.9., redakční rada se sejde 20.9. od 18:00. 
 
5) Tématy pro zářijové číslo LN budou: 

• hlavní strana - foto krojovaných z hodů (Petra Švehlová), téma Jak získat obecní byt v 
Líšni (zajišťuje Jan Spěšný) 

• uvnitř čísla reportáž z hodů (Jan Spěšný) 

• Hody 2021 - mužský kroj a přípravy akce 

• další témata z minulých setkání komise: 
o "Chudoba v Líšni" - článek na téma oddlužení a práce sociálního odboru 

zpracuje Jan Spěšný (ale pouze v podobě krátkého textu) 
o Medailonek Antonína Doležala, zakladatele ZUŠ v Líšni - zpracuje Petra 

Švehlová 
o Nová zahrada Dělňáku (zpracujeme do měsíce, v němž dojde k otevření) 
o Pokračování snahy SK Líšeň o výstavbu třetího hřiště (Tomáš Hložánek) 
o Dostavba MŠ Michalova (čekáme na info od paní místostarostky) 
o Rozhovor z paní z prodejny textilu (Petra Švehlová) 

 
6) Distribuce probíhá dle vydavatele dobře. Pan Prodělal přebírá další sektory v sídlišti do 
vlastního roznosu, aktuálně zajišťuje již čtyři z celkových sedmi nebo osmi. Nikdo z 
přítomných tentokrát nehlásil konkrétní stížnosti čtenářů, že jim noviny nebyly doručeny. 
 
 
Zápis ověřil 
 
 
………………………………… 
Jan Spěšný 


